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Onderwerp: VO-campus – positie Speciaal Voortgezet Onderwijs

De raad van de gemeente Noordoostpolder, in vergadering bijeen d.d. 17 november 2022
gehoord de beraadslagingen,

overwegende dat
1 een raadsvoorstel voor verhoging van het budget voor de VO-campus voorligt, zonder dat de 

raad een keuze heeft kunnen maken over toevoeging van het Speciaal Voortgezet Onderwijs, 
zoals door het college was toegezegd in het raadsvoorstel van 7 juni 2021;

2 er nu een memo is toegevoegd waarin het College uitlegt hoe ze dit traject op gaa
3  pakken.

van mening dat
1. een inclusieve school pas inclusief is als iedereen de kans krijgt mee te kunnen doen;
2. zowel het VO als het SVO voorstander zijn van een gezamenlijke locatie.
3. zij duidelijk inhoudelijke en synergievoordelen zien.
4. er onvoldoende is gecommuniceerd met betrokken onderwijsorganisaties om te komen tot een

haalbaar gezamenlijk programma van eisen
5.

verzoekt het college
1. opnieuw in overleg te gaan met alle betrokken onderwijsorganisaties om te komen tot een 

goed en haalbaar programma van eisen en dit mee te nemen in het voorlopig ontwerp 
2. de raad een keuzenotitie voor te leggen wat de kosten zijn van integratie van het VSO op de 

campus, en wat de totale kosten zijn van renovatie en uitbreiding van de beide VSOscholen 
inclusief de gymfaciliteiten.

en gaat over tot de orde van de dag.
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